
Saksprotokoll i Formannskapet - 18.10.2018  
Behandling: 
 
Forslag fra ordfører:  
Administrasjonen fortsetter planlegging av ny barnehage med sikte på byggestart i 2019. 
Likeledes gjennomføring av tiltak ved brannstasjonen i 2019.  
 
Man ønsker ikke unødvendig bruk av midler på midlertidige løsninger om det kan unngås.  
 
Ordførers forslag vedtatt med 6 mot 1 stemme.  
 
Protokolltilførsel fra Einar Aaland: I møte ble det forspurt om det var vesentlig informasjon om 
saken som ikke var med i saksfremlegget. På spørsmål om saken har vært diskutert i 
Kontrollutvalget kunne ingen gi meg bekreftelse på det. 
 
Endelig vedtak: 
 
Administrasjonen fortsetter planlegging av ny barnehage med sikte på byggestart i 2019. 
Likeledes gjennomføring av tiltak ved brannstasjonen i 2019.  
 
Man ønsker ikke unødvendig bruk av midler på midlertidige løsninger om det kan unngås.  
 
 


